
Referat fra bestyrelsesmøde den 15.9.22 

Tilstede: Jan – Rasmus – Ingebritt – Maria – Mia – Torben – Annette 

1. godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt 

2. Nyt fra formanden 

Inden 15.9 skal der ansøges om de forskellige tilskud, dette gør Ingebritt sammen med Else vores 
bogholder.  

Vi lufter tanken om en mulig bogholder, og der vil blive taget kontakt til vedkommende for at høre om det 
kan have interesse. 

3. Nyt fra Torben 

Status på ridebanen, er at de forhåbentligt er færdige om ca 3 uger. Drænene kommer til at ligge på langs 
af banen og ikke på tværs, som det først var planlagt. 

Der bliver lukket fremadrettet så der ikke længere kan køres med maskiner langs med banerne, og det kun 
er ridning der foregår dernede. De to flisestykker på skråningen bliver ryddet og jævnet. 

Ang. Foldene ved hjemmeværnet. Torben og Palle har snakket med dem, og det er ikke muligt at vi kan få 
lov til at gå gennem deres område for at komme til foldene. 

Der bliver lavet nyt hegn på trekanten i den nærmere fremtid. 

Dem der pt er på ordningen med indlukning fra fællesfoldene, kan kun få indlukning til 1. november 
hvorefter dette tilbud vil ophøre. Det er for farligt for personalet at hente hestene ind fra disse folde. 
Herefter vil der kun foregå udlukning på fællesfoldene og så skal man selv tage ind. Alle andre folde 
forbliver uændrede. 

Palle vil gerne fortsætte med at komme i klubben og det er vi jo glade for. Mette er kommet her og er i 
praktik de næste 14 dage, hun går og laver nogle forskellige opgaver. 

Fyret er nu sat i gang igen, så derfor opfordres til at døren ned til forhallen nu holdes lukket.  

Der bliver lige nu vurderet om vi skal overgå til varmepumpe, og vi indhenter tilbud på det. Dog vil vi også 
have lidt is i maven ifht. om træpille prisen vil falde igen. 

Der skal tages stilling til hvordan vi bedst økonomisk får vandet vores nye banerne når der er behov for 
dette. 

4. punkter fra medlemsmødet 

Vi vil købe nogle lyssensorer, som kan sættes op de forskellige steder i klubben, toiletter, saddelrum, 
opgang til rytterstue osv. Derudover vil vi opfordre til, at man bruger sin sunde fornuft til hvornår man har 
behov for lys, og hvornår der ikke er. Samtidigt skal der respekteres, at der er nogle der kan have behov for 
lys, selvom man ikke lige selv har det. Der bliver allerede sparet på strømmen, hvilket er rigtig godt. 

 

 



5. Skoleheste/elevafdeling 

Der besluttes at bestyrelsen vil forsøge at sælge Kian, da underviserne mener at han ikke fungerer i 
skoleafdelingen længere.  Resten af punktet udsættes til næste møde. 

 

Næste bestyrelsesmøde de. 11.10.22 kl. 18.30 

 

 


